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Betreft: Zienswijze Ontwerpbestemmingsplan Woningbouw 'Sectorpark Halfweg' 
(NUMRO.0393.Sectorpark00-0N01) 

Geachte gemeenteraad van Haarlemmerliede en Spaarnwoude, 

Hierbij geef ik u mijn zienswijze op het Ontwerpbestemmingsplan Woningbouw 'Sectorpark 
Halfweg'. Ik bezit (en woon op) een woonark gelegen recht tegenover het Sectorpark en 
geniet elke dag van het mooie stuk groen waarop ik vanaf mijn woonark uitkijk. Het 
voornemen van de gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude om deze groene zone te 
vervangen door een nieuwbouwwijk heeft voor mij (en mijn buren) uiteraard invloed op het 
woongenot dat ik elke dag ervaar. Waar ik momenteel aankijk tegen een rietoever en een 
grote hoeveelheid hoge bomen en struiken, zal ik straks gaan uitkijken tegen een 
nieuwbouw woonwijk. Deze hoge bomen en struiken trekken tevens veel vogels aan en ik 
geniet dan ook dagelijks van het gefluit dat zich over het water een weg tot mijn ark weet te 
vinden. 

Als ik naar de figuren in het bestemmingsplan kijk (b.v. Figuur 4.1 op pagina 27 van 
"Woningbouw_Sectorpark_Halfweg_toelichting_en_regels.pdf') dan zie ik voornamelijk 
bouwkavels/woningen. Slechts aan de randen van de nieuwe wijk zijn wat bomen 
ingetekend. Uit het bestemmingsplan haal ik verder dat er woningen met een hoogte van 10 
meter gebouwd mogen worden, wat mijns inziens inhoud dat de bomen die er komen te 
staan voor ons nauwelijks zichtbaar zullen zijn. 

Al met al zal het realiseren van een nieuwbouwwijk op het Sectorpark resulteren in een 
significante vermindering van mijn woongenot (en dat van mijn buren), aangezien ik van een 
landelijk uitzicht (dé reden dat ik hier ben gaan wonen) zal overgaan naar het uitkijken op 
een nieuwbouwwijk; iets waar ik duidelijk niet voor gekozen heb. Daarbij ben ik van mening 
dat deze nieuwe situatie een negatieve invloed zal hebben op de waarde van mijn woonark. 

Hoewel ik niet per se tegen het bouwen van nieuwe woningen ben, en tevens de (hoge) 
woningdruk in de regio Amsterdam onderken, vraag ik mij wel af of er met het Sectorpark 
nu eens geen standaard wijk (ondanks de welstandvrije eigenbouwkavels) gerealiseerd kan 
worden. Mijns inziens moet het zeker mogelijk zijn om de huidige begroeiing van bomen, 
struiken en rietoever te behouden en daartussen een klein aantal woningen te realiseren. 



Ik maak dan ook bij dezen bezwaar tegen het realiseren van woningen op het Sectorpark in 
de huidige vorm en hoop dat de gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude met een plan 
komt waarin wel een goede balans tussen bestaande natuur en nieuwbouwwoningen 
gevonden wordt. 

Aangezien wij als bewoners van het Zijkanaal F West rechtstreeks uitkijken op het 
Sectorpark, en dus belanghebbenden zijn, vind ik het niet meer dan logisch dat wij een stem 
zouden moeten krijgen in hoe het toekomstige Sectorpark eruit komt te zien. Ik hoop dan 
ook dat u ons gaat betrekken bij de verdere ontwikkeling van het gebied en ontvang graag 
een uitnodiging om mee te praten. 

Ik ontvang graag een ontvangstbevestiging van deze zienswijze. 
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